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PROTOKÓŁ NR 5/2019 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 22.05.2019 r.  

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 
 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Raport o stanie miasta. 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za 2018 r. 
3. Opiniowanie projektów uchwał. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Przyjęcie protokołu Nr 4/2019  z posiedzenia komisji w dniu 17.04.2019 r.  

 
 
Przewodnicząca komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na prawomocne 
obradowanie oraz podejmowanie wniosków. Przewodnicząca przywitała wszystkich, którzy przybyli 
na posiedzenie komisji oraz zapytała radnych o ewentualne uwagi do porządku posiedzenia.  
 
Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie porządek posiedzenia: 
 

za – 8 głosów  przeciw –  0 głosów  wstrzym. –  0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 
Do tematu raportu o stanie miasta wprowadziła Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska.  
 
Pani Krystyna Wróbel poruszyła sprawę związaną z rozpropagowaniem ulotek informujących 
mieszkańców o wydarzeniach na terenie miasta.  
 
Po dyskusji członkowie komisji przyjęli następującą opinię: 
 
 
Opinia 1 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje raport o stanie miasta w zakresie kompetencji komisji.    
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 2 
 
Do tematu sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za 2018 r. wprowadziła Skarbnik 
Miasta Dorota Przybyła.  
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W dyskusji udział wzięli radni: Barbara Panek-Bryła i Krystyna Wróbel. 
Poruszone zostały sprawy związane ze stypendiami, wydatkami na izbę wytrzeźwień oraz ściągalności 
z funduszu alimentacyjnego. 
 
Po dyskusji członkowie komisji przyjęli następującą opinię: 
 
 
Opinia 2 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu 
za 2018 r. w zakresie działalności: Bieruńskiego Centrum Usług, Bieruńskiego Ośrodka Kultury, 
Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, Muzeum Miejskiego,    Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
oraz komórki ds. społecznych Urzędu Miejskiego.  
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 3   
 

Przewodnicząca komisji poinformowała, iż radni nie otrzymali projektów uchwał do zaopiniowania. 

 
 
Ad 4 
 

a) Realizacja wniosków, opinii i stanowisk za I kwartał 2019 r.  
 
Rada Krystyna Wróbel zapytała na jakim etapie jest realizacja wniosku dot. rozpoczęcia starań budowy 
całodobowego Domu Pomocy Społecznej w powiecie. 
 
Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na pytanie, informując o spotkaniu ze Starostą Powiatu 
Bieruńsko-Lędzińskiego. Przedstawił  
 
Opinia 3 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje realizację wniosków, opinii i stanowisk za miesiąc luty i marzec. 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 

b) Sprawy bieżące 
 
Agnieszka Demska-Furgał zgłosiła problem wody wlewającej się do piwnicy wspólnoty mieszkaniowej 
zlokalizowanej przy ul. Węglowej 82-91 z powodu źle usytuowanych progów zwalniających na jezdni. 
 
Burmistrz Miasta zapewnił, że będzie przeprowadzona wizja w terenie. 
 
Barbara Panek-Bryła zgłosiła problem samochodów wjeżdżających na chodnik w celu ominięcia progu 
zwalniającego na ul. Jerzego. 
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Burmistrz Miasta zapewnił, że wizja będzie zrobiona. Zwrócił uwagę, że progi były wykonane 
na wniosek mieszkańców w ramach budżetu partycypacyjnego, a ich lokalizacja była konsultowana 
i uzgadniana z mieszkańcami. 
 
Barbara Panek-Bryła zapytała na jakim etapie jest renowacja budynku przedszkola po zalaniu. 
 
Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług Beata Berger-Styga odpowiedziała, że toczy się postępowanie 
odszkodowawcze. Na dniach pojawi się informacja o wycenie szkody. 
 
 
Ad 5 
 
Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie protokół Nr 4/2019  z posiedzenia komisji, które 
odbyło się w dniu 17.04.2019 r.: 
 

za –  8 głosów  przeciw –  0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
  
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:          
Magdalena Kuźbińska   

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej 

 
 
          dr Barbara Panek-Bryła 


